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Verksamhetsberättelse för Helsingborgs 

Sportdykarklubb Delfinen 2017 

Styrelsen och andra ansvarsområden 
Styrelsen har under verksamhetsåret bestått av följande personer:  

Ordförande Fredrik Pålsson 
Vice ordförande Fredrik Larsson 
Kassör Magnus Nygren 
Sekreterare Andreas Livbom 
Vice sekreterare Magnus Edholm 
Ledamöter Stefan Nilsson 

Marcin Majewski 
 Klas Sjölin 
 Thommie Sylvander 
 

Övriga tillsatta förtroendeuppdrag under året: 

Båtansvarig Staffan Lycke 
Utbildningsansvarig Konstantin Mansfeldt 
Klubbsäkerhetsombud Joakim Palm 
Ungdomsansvarig  Martin Elmegren 
Fridykaransvarig Martin Elmegren 
Reseansvarig Kamilla Rejgård 
Dykpubs- och festansvarig Magnus Nygren & Åsa Janheden 
Bidragsansvarig Vakant 
Webmaster Marcus Behrens 
Nyhetsbrevsansvarig Marcus Behrens 
Kompressoransvarig Stefan Nilsson 
Lokalansvarig Fredrik Larsson 
Ordförande valberedning Johan Persson  

 

Allmänt 
Antalet medlemmar var fortsatt på hög nivå, totalt 164 st. 

Kamilla Rejgård och Lone Nilsson representerade klubben på dykmässan i Stockholm på SSDFs så 

kallade klubbtorg. Detta var ett fint reklamtillfälle för vår förening. I september städades botten i 

Norra Hamnen. Massor med skräp togs upp som vanligt. Klubben vann en fototävling arrangerad av 

Håll Sverige Rent med en bild från städningen. Vinsten är en föreläsning med Anneli Pompe. 

Snorkellederna på Råå har tillsetts av föreningens medlemmar under året. Några medlemmar deltog 

på Havsresans fältvecka, med provtagning, fotografering och spökgarnsrensning. Årets 

julgransförsäljning genomfördes två helger och reklam delades ut helgen innan. Eftersom vi även i år 

sålde slut på granar gjordes ett bra resultat. Det har samlats in burkar och flaskor vilket gett ett gott 

tillskott i klubbkassan. Inga säkerhetsincidenter har rapporterats under året. Sponsorgruppen har 

bland annat fått tre nya företag att sponsra föreningen.  

Styrelsens arbete 
Styrelsen har genomfört 10 styrelsemöten. Ingen representant från klubben besökte i år SSDFs 

förbundsmöte. Styrelsen avslutade året med en enkel julmiddag där sex medlemmar som gjort fina 
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saker för föreningen under året bjöds in. Av dessa sex tackade Lone Nilsson, Jonny Magnusson och 

Johan Persson ja och deltog på middagen på Khai & Mui.   

Ekonomi 
Klubbens ekonomi är fortsatt god trots den stora investeringen i nya båten. Det banklån som tagits 

för att färdigställa båten återbetalades under året. Medlemslån på 200 000 kr återstår att avbetalas. 

Fridykning  
Fyra olika grupper har tränat fridykning i simhallsbadet: Nybörjare, fortsättningskurs, 

avancerad/apnea/vuxen samt fensimmare. Totalt har 17 cert utfärdats. Tidigare elever har deltagit 

på några träningspass då och då eftersom de har "saknat fredagarna" och umgänget. Under 

sommaren har några instruktörer och avancerade fridykare gjort utflykter till Kullaberg och Högsma 

stenbrott. Där genomfördes djupare dykning på boj och lina. Tävlingen i SM i fensimning uppe i 

Lysekil resulterade i tre medaljer till klubbens medlemmar. En av klubbens instruktörer fick 

Idrottsledarstipendiet 2017. Höstterminen avslutades med julklappsutdelning på fyra meters djup, av 

tomten själv. Hen hade med sin en ny julgran som eleverna fick pynta med blinklampor och snorklar. 

Apparatdykning  
I början på säsongen arrangerades ett antal landbaserade dyk i väntan på att den nya båten skulle bli 

klar. Därefter har det i snitt arrangerats en utfärd i veckan med full båt, dvs 12 deltagare eller fler, 

nästan varje gång. Under sommarmånaderna gjordes nästan två dyk i veckan. Några gånger under 

året har det arrangerats landbaserade AW-dyk. Tre dykare åkte båt till Johannes L på divers night i 

november. Sista dagen på året arrangerades nyårsdyk. 

Utbildning 
Det har utbildats på alla nivåer från nybörjare till avancerad dykning under året. Totala antalet 

utbildade är något lägre än 2016. Antalet utbildade redogörs sist i verksamhetsberättelsen. 

Arrangemang och resor 
I januari drog ett gäng till Boot i Düsseldorf eftersom dykmässan där är stor. Under augusti 

genomfördes Kullenträffen. Deltagandet var som vanligt högt, med många dykare från olika klubbar. 

Under Hx erbjöd vi alla helsingborgare möjligheten att prova på dykning, vilket som vanligt var en 

succé. Det har genomförts resor till Vejern, Vättern, Gullmaren och Röda havet för att nämna några 

resmål. Det har arrangerats dykpubar, familjedag, föreläsningar, filmkväll och besök på Tropikariet, 

med visning av hajäggen speciellt för oss. Under juli arrangerades en båttur med FUB (för barn, unga 

och vuxna med utvecklingsstörning). Tyvärr blåste det så mycket att det mest blev en åktur i hamnen, 

men de som deltog tyckte det var toppen ändå! 

UV foto 
En medlem deltog i nordiska mästerskapen i UV-foto med en silverplacering och i VM i UV-foto med 

flera fina placeringar, en femteplacering i klassen makro, och åttondeplaceringar i klasserna fisk och 

vidvinkel! 

Övrigt 
Det har hänt en del skojiga saker som våra medlemmar varit med på men som inte direkt är kopplade 

till klubbens aktiviteter. Fem medlemmar tog förarbevis för båt. En medlem deltog i nordiska 

mästerskapen i UV-rugby för juniorer. 
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Nya båten 
Under 2017 färdigställdes klubbens nya fina båt. Under inledningen på året såg allt bra ut och varvets 

arbete flöt på enligt plan. En begagnad motor köptes in, som senare visade sig inte fungera. En lång 

process ledde efter många turer fram till en komplett hävning av köpet. En fabriksny motor av 

fjolårets modell köptes istället med hjälp av banklån. Dessa steg gjorde att båten blev försenad i 

förhållande till ursprungsplan. Båten transporterades 11 april från Ramnö till Skåne. Fram till 5 juni 

arbetade många av klubbens medlemmar med att göra båten klar på land inför dyksäsongen. 

Åtskilliga hundratals arbetstimmar har investerats under denna period. 6 juni döptes och invigdes 

båten i Mölle hamn. En stor del av klubbens medlemmar närvarade och fick vara med på en provtur. 

Därefter har båten använts på 25 utfärder under året. 
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Året i siffror 
Medlemmar 

• 164 medlemmar 

• 36 juniorer, 128 seniorer. 

• 37 kvinnor/tjejer, 127 män/killar. 

• 3 buddies (intressemedlemmar).  

Dyk/båt 

• 4 tillfällen med landdyk på Kullen, 4 AW-dyk, landbaserade. 

• 25 utfärder med nya båten, kring 500 dyk, exklusive Kullenträffen.  

• Båten har gått 190 sjömil utan minsta hicka. 

• Det deltog ungefär 60 personer då båten döptes. 

• 21 ungdomar och instruktörer har tränat fridykning på 32 pass vilket resulterat i 371 

träningstillfällen. 

Kullenträffen 

• 27 betalande dykare, varav två fridykare, 4 betalande ickedykare från 9 olika klubbar. 

• 14 funktionärer. 

• Ca 65 dyk från tre båtar och från land 

• 250 måltider serverades. 

Resor 

• 10 medlemmar drog till Vättern på dykäventyr. 

• 31 medlemmar åkte till Vejern för en helgs dykning. 

• 11 medlemmar åkte till Gullmaren en helg. 

• 4 medlemmar åkte till Röda havet. 

Utbildning 

• 8 st CMAS * dykare. 

• 2 st CMAS ** dykare. 

• 3 st CMAS *** dykare, ytterligare 2 som avslutar senare. 

• 4 st Gasblender Trimix. 

• 3 st Gasblender Nitrox, ytterligare 1 väntar på att bli klar. Samtliga ska komplettera med 

Trimix. 

• 8 st dykledare förnyade sina HLR-kunskaper. 

• 12 st Fridykare steg 1. 

• 4 st Fridykare steg 2. 

• 1 st Fridykare steg 3. 

• Totalt har vi gjort kring 500 utbildningstimmar. 

Övriga arrangemang och ”intressanta” saker 

• 4 föreläsningar, ca 75 personer som deltagit. 

• 1 filmkväll. 

• 1 familjedag med 15 deltagare, ca 50 grillade korvar och ca 30 grillade hamburgare. 

• 4 dykpubar. 

• 75 personer fick prova dykning under Hx. 

• 55 pantsäckar dvs ca 13 000 burkar och flaskor har inbringat knappt 11 000 kr. 

• Kompressorn har gått 135 timmar, fyllt 800 flaskor vilket motsvarar ungefär 1 500 000 liter 

luft. 
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